
Dz-07.0021.1.26.2018  

Protokół nr 122/2018 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 9 października 2018 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 17.00, po stwierdzeniu obecności pięciu członków Zarządu, co wobec składu 

Zarządu wynoszącego 5 osób stanowi kworum uprawniające do podejmowania 

prawomocnych decyzji, przewodniczący otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 2 października 2018 r. 

2. Opiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do porządku obrad sesji zwołanej na 

17 października 2018 r. 

3. Przygotowanie projektów uchwał na sesję zwołaną na 17 października 2018 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

5. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

6. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu ze 121. posiedzenia 

Zarządu odbytego w dniu 2 października 2018 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał, zgłoszonymi do porządku obrad sesji zwołanej na 

17 października 2018 r., po czym przystąpił do ich opiniowania. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji 

przy ul. Majówny (pismo znak: AU-02-7.6730.2.192.2018.JDU z dnia 25.09.2018), 

przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 455) 

przedstawił Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Jan Dziura-Bartkiewicz. Marek Golonka, Szczęsny Filipiak, Marzena 

Garzeł i Magdalena Mardyła. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały została uchwalona stosunkiem głosów: 3 za, 

2 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o włączenie lokalizacji z terenu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do prowadzonego przez MPWiK S.A. w Krakowie programu inwestycyjnego pn. 

„Budowa Infrastruktury Sanitarnej”, przygotowany przez Komisję Infrastruktury i Lokalnych 

Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 456) przedstawił Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną 

opinię do projektu uchwały. Została ona uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 



Projekt uchwały w sprawie opinii do koncepcji ustanowienia „Strefy zamieszkania” na 

ulicach Czecha i Jurowicza w Krakowie, przygotowany przez Komisję Infrastruktury 

i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 457) przedstawił Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Szczęsny Filipiak. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie zakazu zatrzymywania się na odcinku al. Kasztanowej 

naprzeciwko sięgacza do posesji nr 7A, przygotowany przez Komisję Infrastruktury 

i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 458) przedstawił Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Marek Golonka, Szczęsny Filipiak, Marzena Garzeł. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia posadowienia słupów i sieci kablowej na 

ul. Powstania Styczniowego w Krakowie na odcinku od istniejącego oświetlenia przy 

ul. Jantarowej w kierunku kolejki oraz budynku nr 2, przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 459) przedstawił Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Jan Dziura-Bartkiewicz i Szczęsny Filipiak. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia posadowienia słupów i sieci kablowej na ul. Sokolej 

w Krakowie na odcinku od ul. Na Wirach do ul. Bielańskiego, przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 460) przedstawił Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną 

opinię do projektu uchwały. Została ona uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie jednego projektu uchwały, 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII 

Zwierzyniec na rok 2018. 

Po zreferowaniu projektu, wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał go pod 

głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2018 ( druk nr 461) został uchwalony jednomyślnie – 

5 głosami za. 

Następnie przewodniczący zreferował swoje rozmowy prowadzone z inicjatorami nadania 

nazwy terenowi nad rzeką Wisłą na odcinku od przystani KKW do Mostu Zwierzynieckiego. 

Projekt uchwały w tej sprawie (druk nr 429) został odesłany do Zarządu Dzielnicy, będącego 

projektodawca, na sesji w dniu 28 sierpnia br. Przewodniczący zaproponował przygotowanie 

autopoprawki do tego projektu. 

Po zreferowaniu propozycji autopoprawki, wobec braku zgłoszeń do dyskusji, 

przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał projekt autopoprawki pod głosowanie. 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy „Nabrzeże Tadeusza 

Pilarskiego” terenowi położonemu nad rzeką Wisłą na odcinku od Kolejowego Klubu 

Wodnego 1929 do Mostu Zwierzynieckiego została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za 

(druk nr 429 – autopoprawka). 



Ad. 4. 

Zarząd podjął uchwałę w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań 

zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy (Uchwała nr 130/2018). Uchwała została podjęta 

jednomyślnie – 5 głosami za. 

Ad. 5. 

Zarząd zapoznał się z następującą korespondencją: 

 pismo Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa w sprawie zasad naliczania diet dla 

członków zarządów i członków rad dzielnic w związku z nowelizacjami statutów dzielnic 

w 2018 roku – przyjęto do wiadomości, informacja zostanie przekazana członkom rady na 

najbliższej sesji, 

 pismo Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w sprawie dzierżawy parkingu 

przy Hali 100-lecia KS Cracovia przy al. Focha – zapoznano się; ewentualne dalsze kroki 

w tej sprawie zostaną podjęte w późniejszym terminie. 

Ad. 6. 

Nie zgłoszono. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 18.30 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                         

            

      Szczęsny Filipiak 
 


